Benjamin Fulford January 18th 2016
(Version française plus bas)
The revolution continues with shipping freeze, stock plunge, US dollar dumping, $20 oil, attacks on gold mines and more 


There is a systematic effort underway to remove all fraud from the world’s financial system. This campaign is now getting to the point where some major financial institutions and countries, including the US corporate government, are about to go bankrupt. This is all part of a hybrid war involving finance, super-computers, special forces operations, news, propaganda, pin-point assassinations and more.

Perhaps the most dramatic, and under-reported, new aspect of this ongoing struggle has been the freeze on global shipping. To confirm reports on the internet of a shipping freeze, this writer (Fulford) called NYK lines, a major international shipping firm, and was told “we cannot speak for the whole world but, as far as our company is concerned, with current shipping prices we will lose money every time we send a ship, so we have stopped.” Chinese government sources told this newsletter that shipping companies are now demanding to be paid in Chinese yuan and not dollars, and that is a major reason for the freeze in shipping worldwide. If this continues, it will lead to empty super-market shelves and social unrest, especially in the US. The announcement last week by Walmart that it is closing 269 stores is just the beginning.

Related First Time Ever: The Baltic Dry Index Plunges To 394 As Global Trade Grinds To A Standstill

Related Major Ships Evacuate Atlantic Ocean For First Time In History

Another major dimension to this hybrid war has been the attack on the oil cartel and control of the petro-dollar. It is this attack, and not oversupply, that is the real reason for oil prices plunging to the $20 per barrel level, and in the case of bitumen, the lowest grade Canadian oil, $8 a barrel level. What is happening is that China is insisting on paying with Yuan for its oil. Furthermore, now that sanctions against Iran have ended, Iran, which has some of the lowest production costs in the world, will be flooding the market with an extra million barrels of oil per day. China is helping both Iran and Russia deal with low oil prices by sending them Chinese goods at cheap prices in exchange for their oil. India is also avoiding the petrodollar when it buys Iranian and Russian oil.

Related The Financial Crisis Of 2016 Rolls On – China, Oil, Copper And Junk Bonds All Continue To Crash

This campaign will continue until Saudi Arabia, the Gulf Cooperation Countries and the big Khazarian banks go under, according to Pentagon white hats. The first Khazarian megabank domino that is expect to fall is Citibank, a Saudi owned bank which is sitting on about $58 billion in losses linked to low oil prices. However, that is just the tip of the iceberg. The Dallas branch of the Federal Reserve Board has told companies to stop marking the value of their oil and energy portfolios to market. What that means is that they are being told to lie about how much they are worth. The Bank of Japan tried the same thing with real estate prices after Japan’s bubble burst but, they learned that pretending reality does not exist, does not make it go away.

Furthermore, the Pentagon and agency white hats are seriously contemplating confiscating the sovereign wealth funds of Saudi Arabia and GCC nations like Qatar, Pentagon sources say. The Qatari run Al Jazeera network has been forced to shut down its North American operations as part of this campaign, the sources say.

This week, Chinese President Xi Jinping will be visiting Saudi Arabia, Iran and Egypt with the backing of Russia, Pakistan, the pentagon and others to seek a way to find peace and stability in the region. China and the BRICS alliance will be offering massive infrastructure development in tandem with Russian control of oil prices and Middle Eastern security, Pentagon and Chinese sources say. Here is what the Chinese official Xinhua news agency has to say about the visit:

http://news.xinhuanet.com/english/2016-01/18/c_135019122.htm

On the military front, Jordan has now joined the Russian Middle East bandwagon and allowed Russia to set up a command headquarters facility in their country. In addition, Turkish overseas bases in Qatar and Somalia are now being attacked by a multi-nation force.


There is also a lot of activity on the gold front. While Russia will take over oil pricing, China will now manage gold, multiple sources agree. The recent attacks on foreigner occupied hotels in Mali and now last week in Burkina Fasso were aimed at taking over control of gold mines there.

There is also a major conflict brewing in Indonesia as the new government there moves to take over the cabal controlled Freeport McMoRan mine in Papua. Indonesia wants to control the gold mine to provide China with collateral for $35 billion in infrastructure development, Indonesian sources say. However, the mine owners are simultaneously saying the mine is only worth $16 billion even as they plan to invest $18 billion in developing it further. See this for yourself in the Reuters article at this link;

http://finance.yahoo.com/news/freeport-submits-1-7-billion-063852923.html

The recent bombing in Indonesia was linked to the company’s effort to keep its mine out of Indonesian control. The mine actually has 16,000 tons of gold, the Indonesian sources say. Furthermore, Pentagon sources have long said it is also the location of a secret Nazi/Khazarian submarine base that was involved in the 311 attack against Japan. The White Dragon Society is offering to help secure Chinese, Pentagon and Japanese military forces to help the Indonesians free the mine from cabal control. CIA sources, meanwhile, say they believe the mine has been used to launder gold stolen from the global collateral accounts, which, if true, is also a good reason to take it out of Khazarian control.
Related Reclaiming Wealth for Humanity | The Connection Between 9/11, JFK and The Global Collateral Accounts

Apart from gold and oil, the other aspect of the ongoing war against the Khazarian mafia is the attack on their drug money. On that front, top US general Joseph Dunford last week promoted his assistant, Admiral Kurt W. Tidd, as the head of the Southern command to take over the battle against the Bush linked drug cartels in Latin America. The pope is helping there by making sure South American drug money no longer goes to the Khazarian mafia.

Related Jeb Bush, the Mexican Drug Cartel and “Free Trade” | The Bush Family and Organized Crime

The loss of money from oil, stolen gold and drugs means the Khazarian mafia is running out of ammunition quickly.


The Chinese devaluation of the Yuan and its instructions to banks to stay away from US dollars is helping finish the Khazarians off. The Khazarians are being forced to unwind their derivatives contracts at huge losses.

The market rigging by Khazarian bank supercomputers is also now no longer working. One sign of this was that recently that the bank AIs increased the amount of a fraud known as quote stuffing fivefold recently but failed to stop stock markets from plunging. Quote stuffing is like having a bunch of insiders bid high at an auction with no real intent to buy in order to fool a real buyer into buying at a high price. It is just one of the many frauds the Khazarian banks are carrying out with their supercomputers.

http://www.zerohedge.com/news/2016-01-14/machines-are-going-mad-hft-quote-stuffing-desperation-spikes-record-high

Now the Chinese led AIIB has officially opened for business with most European countries on board. The Europeans have reciprocated by inviting China to join the European Bank for Reconstruction and Development. This means a massive infrastructure boom linking Asia, Europe, the Middle East and Africa is about to begin. When the American branch of the Khazarian mafia finally surrenders, it is a good bet it will not be long before people and freight can ride a super-fast train from New York to London via Alaska and China. The Chinese and BRICS CIPS alternative to the Khazarian controlled SWIFT international payments system is now also up and running.


The Europeans also showed they were no longer following US Khazarian commands on the political front either. Victoria Nuland, head of Eurasian policy for the Khazarian controlled US State Department, was forced to fly to Russia last week were she was told, in no uncertain terms, that she would have to go along with the French, Russian and German brokered Minsk accords. Failing that, the new right wing Polish government has reached a secret agreement with Russia to split the Ukraine with the old Polish part going back to Poland and the old Russian part going back to Russia. The Khazarian Nazis would be left with a small rump pariah state in between.

http://www.veteranstoday.com/2016/01/17/poland-will-begin-dividing-ukraine/

In another significant European development, Greece last week signed a military agreement with fellow Orthodox Chrisitian nation Russia. Austria, for its part, has re-imposed border controls in defiance of the European Union. The British, for meanwhile, having already abandoned the US Khazarian mob by agreeing to join the AIIB, are now seriously considering getting out of the failing Khazarian EU project.

It was in this situation that Barack Obama, Presidential spokesperson UNITED STATES OF AMERICA Corporation, made his state of the union speech last week. The speech started at exactly 911. During the speech, whenever Obama was lying, for example when he was talking about Syria or the economy, his eyes were blinking at a furious pace. It turns out he is not such a good liar after all. Another point, for those who missed it, was that when Obama referred to the United States as the most powerful nation on earth, the head of the Joint Chiefs of Staff refused to stand up.

Related USA, Inc. Committed Massive Identity Theft | Trust Law Understood - Open Letter to U.S. Treasury Secretary Lew — from Anna von Reitz

They know who destroyed the Republic of the United States of America and they will be ready to stand and salute when the US of A has a real president.


Source:  http://benjaminfulford.net/2016/01/19/the-revolution-continues-with-shipping-freeze-stock-plunge-us-dollar-dumping-20-oil-attacks-on-gold-mines-and-more/
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La révolution se poursuit avec le gel dans les transports, le plongeon dans les marchés boursiers, le dumping du dollar américain , le baril de pétrole à 20 $, les attaques contre les mines d’or et plus

Il y a un effort systématique en cours pour éliminer toute fraude du système financier mondial. Cette campagne est maintenant arrivée à un point où certains pays et institutions financières majeures, y compris le gouvernement corporatif des États-Unis, sont sur le point de faire faillite. Tout cela fait partie d’une guerre hybride, incluant les finances, les super-ordinateurs, les opérations des forces spéciales, les informations, la propagande, les assassinats de personnes-clé et plus.

Peut-être que le nouvel aspect le plus spectaculaire de cette lutte en cours, et passablement gardé sous silence, a été le gel de l’expédition maritime mondiale. Pour confirmer les rapports sur l’Internet au sujet d’un gel dans les transports, cet écrivain (Fulford) a appelé les lignes NYK, une importante société internationale de transport maritime, et on m’a dit « nous ne pouvons pas parler pour tout le monde, mais, en ce qui concerne notre entreprise, avec les prix actuels de transport, nous allons perdre de l’argent chaque fois que nous allons envoyer un navire, alors nous avons arrêté les expéditions .» . Des sources du gouvernement chinois ont dit pour ce bulletin (du 18 janvier) que les compagnies maritimes exigent désormais d’être payées en yuans chinois et non en dollars, et c’est une raison majeure causant le gel dans les transports dans le monde entier. Si cela continue, cela amènera à un vide sur les étagères dans les supermarchés, et des troubles sociaux, en particulier aux États-Unis. L’annonce de la semaine dernière par Walmart qu’il allait fermer 269 magasins, en est juste le début.

Related First Time Ever: The Baltic Dry Index Plunges To 394 As Global Trade Grinds To A Standstill

Related Major Ships Evacuate Atlantic Ocean For First Time In History

Une autre dimension importante de cette guerre hybride a été l’attaque contre le cartel du pétrole et le contrôle du pétrodollar. C’est cette attaque, et non pas une offre excédentaire, qui est la véritable raison de la chute du prix du pétrole à 20$ le baril, et dans le cas du bitume, le grade le plus bas du pétrole canadien, à 8 $ le baril. Ce qui se passe, c’est que la Chine insiste que les paiements pour son pétrole soient faits en Yuan. En outre, maintenant que les sanctions contre l’Iran ont pris fin, l’Iran, dont les coûts de production sont dans les plus bas au monde, va inonder le marché avec un supplément d’un million de barils de pétrole par jour. La Chine aide l’Iran et la Russie face aux bas prix du pétrole en leur expédiant des produits chinois à bas prix en échange de leur pétrole. L’Inde évite également les pétrodollars en achetant le pétrole Iranien et Russe.

Related The Financial Crisis Of 2016 Rolls On – China, Oil, Copper And Junk Bonds All Continue To Crash

Selon les chapeaux blancs du Pentagone, cette campagne se poursuivra jusqu’à ce que l’Arabie Saoudite, la Coalition des Pays du Golfe, et les grandes banques Khazarianes s’effondrent. Le premier domino à tomber, parmi les mégabanques Khazarianes, devrait être Citibank, une banque appartenant à l’Arabie, et qui accuse des pertes d’environ 58 milliards $ en lien avec les faibles prix du pétrole. Cependant, ceci n’est que la pointe de l’iceberg. La succursale de la Réserve Fédérale de Dallas a dit aux entreprises de cesser le marquage de la valeur de leurs portefeuilles en pétrole et en énergie, sur le marché. Ce que cela signifie, c’est qu’on leur a dit de mentir au sujet de leur valeur. La Banque du Japon avait tenté la même chose avec les prix de l’immobilier, mais après l’éclatement de la bulle au Japon, ils ont appris que prétendre que la réalité n’existe pas, ne la fait pas disparaître.


En outre, le Pentagone et les Chapeaux Blancs envisagent sérieusement de confisquer les fonds souverains de l’Arabie Saoudite et des nations CCG, comme le Qatar, selon des sources du Pentagone. Le réseau Al Jazeera du Qatar a été contraint de fermer ses opérations en Amérique du Nord dans le cadre de cette campagne, les sources disent.

Cette semaine, le président chinois Xi Jinping se rendra en Arabie Saoudite, en Iran et en Egypte, avec le soutien de la Russie, du Pakistan, du Pentagone et d’autres, afin d’essayer de trouver un moyen d’établir la paix et la stabilité dans la région. La Chine et l’alliance BRICS offriront le développement massif de l’infrastructure, en tandem avec le contrôle Russe sur les prix du pétrole et la sécurité du Moyen-Orient, disent le Pentagone et les sources Chinoises. Voici ce que Xinhua, l’agence Chinoise des nouvelles officielles, a à dire à propos de cette visite :
http://news.xinhuanet.com/english/2016-01/18/c_135019122.htm
Sur le front militaire, la Jordanie a désormais rejoint le mouvement Russe au Moyen-Orient et permet à la Russie de mettre en place un quartier général de commandement dans leur pays. En outre, les bases d’outre-mer Turcs, au Qatar et en Somalie, sont maintenant attaquées par une force multinationale.

Il y a aussi beaucoup d’activité en ce qui concerne l’or. Alors, de multiples sources sont d’accord pour dire que la Russie prendra en charge le prix du pétrole et que la Chine va désormais gérer l’or. Les récentes attaques au Mali, contre des hôtels occupées par des étrangers, et ensuite la semaine dernière, au Burkina Faso, étaient destinées à prendre le contrôle des mines d’or là-bas.

Il y a aussi un conflit majeur en ébullition en Indonésie, alors que le nouveau gouvernement, se prépare à prendre en charge, en Papouasie, de la mine Freeport McMoRan contrôlée par la Cabale. L’Indonésie veut contrôler la mine d’or afin de fournir à la Chine des garanties pour 35 milliards $ dans le développement de l’infrastructure, de dire des sources Indonésiennes.
Toutefois, les propriétaires de la mine disent simultanément que la mine ne vaut que 16 milliards $ seulement, alors même qu’ils prévoient d’y investir plus tard 18 milliards $ pour du développement. Voyez par vous-même, dans l’article de Reuters sur ce lien;
http://finance.yahoo.com/news/freeport-submits-1-7-billion-063852923.html
Le récent bombardement en Indonésie était relié à l’effort de la compagnie pour empêcher que la mine ne retourne sous le contrôle de l’Indonésie. La mine détient 16 000 tonnes d’or, disent les sources Indonésiennes. En outre, des sources du Pentagone ont longtemps dit que c’est également l’emplacement d’une base secrète sous-marine nazie / Khazariane qui a été impliquée dans l’attaque 311 contre le Japon. La Société Dragon Blanc offre de l’aide pour sécuriser les forces militaires Chinoises, Japonaises et du Pentagone pour aider les Indonésiens à libérer la mine du contrôle de la Cabale. Les sources de la CIA, de leur côté, disent qu’ils croient que la mine a été utilisée, pour blanchir de l’or volé dans les comptes de garantie mondiaux, ce qui, si cela s’avère véridique, est aussi une bonne raison de la soustraire du contrôle Khazarian.

Related Reclaiming Wealth for Humanity | The Connection Between 9/11, JFK and The Global Collateral Accounts
En dehors de l’or et du pétrole, l’autre aspect de la guerre en cours,contre la mafia Khazariane est l’attaque de leurs revenus de la drogue. Sur ce front, le haut général américain, Joseph Dunford, la semaine dernière, a promu son adjoint, l’amiral Kurt W. Tidd comme chef du Commandement du Sud pour qu’il prenne en charge la lutte contre les cartels de la drogue reliés à Bush, en Amérique Latine. Et le pape aide, en faisant en sorte que les revenus Sud-Américains de la drogue ne vont plus à la mafia Khazariane.

Related Jeb Bush, the Mexican Drug Cartel and “Free Trade” | The Bush Family and Organized Crime

La perte de l’argent du pétrole, de l’or volé et des drogues signifie que la mafia Khazariane est de plus en plus à court de munitions, et rapidement.

La dévaluation Chinoise du Yuan et ses instructions aux banques de rester loin des dollars américains, contribuent à vaincre les Khazarians. Les Khazarians sont contraints de dénouer leurs contrats des dérivés, avec d’énormes pertes.

La manipulation du marché, désormais par les superordinateurs bancaires des Khazarians, n’est également plus possible. Un signe de cela a été que, récemment, la banque IA a augmenté le montant d’une fraude connue sous le nom de surenchère quintuplé, mais sans réusssir à empêcher les marchés boursiers de plonger. Gonfler les soumissions, c’est comme avoir un tas d’initiés renchérir lors d’une vente aux enchères, sans réelle intention d’acheter afin de tromper un acheteur réel et l’amener à acheter à un prix élevé. C’est juste une des nombreuses fraudes que les banques Khazarianes mettent en oeuvre avec leurs superordinateurs.

http://www.zerohedge.com/news/2016-01-14/machines-are-going-mad-hft-quote-stuffing-desperation-spikes-record-high
Maintenant, la banque BIIA (AIIB en anglais) menée par les Chinois a officiellement été lancée avec la plupart des pays européens à bord. Les Européens ont agi réciproquement en invitant la Chine à se joindre à la Banque Européenne pour la Reconstruction et le Développement. Cela signifie qu’un boom massif de l’infrastructure reliant l’Asie, l’Europe, le Moyen-Orient et l’Afrique, est sur le point de commencer. Lorsque la branche américaine de la mafia Khazariane abandonnera enfin, il est bon à parier que ce ne sera pas long avant que les gens et les marchandises puissent monter dans un train ultra-rapide, de New York à Londres en passant par l’Alaska et la Chine. L’alternative chinoise et BRICS CIPS, au système des paiements internationaux SWIFT contrôlé par les Khazarians, est désormais opérationnelle.

Les Européens ont également montré qu’ils ne suivaient plus, non plus, les ordres des Khazarians US sur le front politique. Victoria Nuland, la tête de la Politique Eurasienne pour le Département d’État Américain, contrôlé par les Khazarians, a été forcée de s’envoler en Russie la semaine dernière, où on lui a dit, en termes sans équivoques, qu’elle devra suivre les accords de Minsk avec les Français, les Russes et les Allemands. À défaut de quoi la nouvelle aile droite du Gouvernement Polonais a conclu un accord secret avec la Russie, de diviser l’Ukraine entre l’ancienne partie polonaise retournant à la Pologne, et l’ancienne partie russe revenant à la Russie. Les nazis Khazarians resteraient, avec un petit État paria, compressé entre les deux.
http://www.veteranstoday.com/2016/01/17/poland-will-begin-dividing-ukraine/
Dans un autre développement européen significatif, la Grèce, la semaine dernière, a signé un accord militaire avec sa Nation Homologue Orthodoxe Chrétienne de la Russie. L’Autriche, pour sa part, a imposé de nouveau des contrôles frontaliers au mépris de l’Union Européenne. Les Britanniques, de leur côté, après avoir déjà abandonné la mafia Khazariane US, en acceptant de se joindre à la BIIA, en sont maintenant à envisager sérieusement de quitter le projet Khazarian moribond qu’est l’Union Européenne.

C’était dans cette situation que Barack Obama, le porte-parole présidentiel de la Corporation des ÉTATS-UNIS D’AMÉRIQUE, a fait son discours d’unification de l’état, la semaine dernière. Le discours a commencé exactement à 911. Pendant le discours, quand Obama mentait, par exemple, quand il parlait de la Syrie ou de l’économie, ses yeux clignotaient à un rythme effréné.
Il se trouve qu’il n’est pas un bon menteur, après tout. Un autre point, pour ceux qui l’ont raté, était que, quand Obama a mentionné que les États-Unis étaient la nation la plus puissante sur terre, le Chef des chefs d’État-Major a refusé de se lever.

Related USA, Inc. Committed Massive Identity Theft | Trust Law Understood - Open Letter to U.S. Treasury Secretary Lew — from Anna von Reitz

Ils savent qui a détruit la République des États-Unis d’Amérique, et ils seront prêts à se lever et saluer, quand les États-Unis d’Amérique auront un vrai président.

Source:  http://benjaminfulford.net/2016/01/19/the-revolution-continues-with-shipping-freeze-stock-plunge-us-dollar-dumping-20-oil-attacks-on-gold-mines-and-more/
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